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ÖNSÖZ

Değerli Divan Üyelerimiz;

2021 Haziran Divan Yönetimi Seçimi ile göstermiş olduğunuz teveccüh sonrasında, güveninize layık olmaya çalışarak, 
sorumluluklarımız çerçevesinde Divan Yönetimi olarak görevimize devam etmekteyiz. 2022 yılı ortasında, Yönetim 
Kurulu üyemiz ve emektar kaptanımız Sayın Öner Kılıç’ın kendi isteği ile görevi bırakması sonrası, Sayın Ali Tüzmen, 
sizlerin onayınız ile Divan Yönetimimize katılmıştır.

Pandemi sürecinin hafiflemesi sonrası, 2022 yılı aylık toplantılarımızda yeniden yüzyüze bir araya gelme imkanını 
bulduk. Toplantılarımızı, öncelikli tercih ve imkan olabildiğince Galatasaray Lisemizde ve yine Stadımız Özhan 
Canaydın Salonumuzda gerçekleştirdik.

Divan yönetimi olarak, kulüp yönetimlerimize en güçlü şekilde destek olma gayreti içinde ve özellikle maddi yük 
oluşturmadan çalışmalarımızı ve toplantılarımızı sürdürmekteyiz. GSTV ve youtube yayınları ile, Galatasaray 
Camiası’nın tüm bileşenlerine sesimizi ulaştırabilme çabamız aynı istek ve heyecan ile devam etmektedir.

İşbu rapor Divan Kurulu ve Yönetimi’nin 2022 yılı faaliyetlerini içermektedir. Görevimiz boyunca bizlere vermekte 
olduğunuz destek ve katkılar nedeni ile, tüm Divan Kurulu Üyelerimize ayrı ayrı teşekkürü bir borç biliriz.

Saygılarımızla,

İbrahim Ziyal
 Başkan Yardımcısı

Ali Tüzmen 
Yazman

A. Aykutalp Derkan
Başkan

Sonay Kale
 Başkan Yardımcısı

Zeynep Nilüfer Sanvar
 Yazman
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2022 Yılı Divan Kurulu Aylık Toplantıları Özet Tablosu

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI

KONUŞMACI 

SAYISI

TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 

KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 

KATILIMI

OCAK 29.01 Video Konferans

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Eylül 2021 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu
tarafından sunulması ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve
incelemeleri

12
4 saat 43 
dakika

200 8

ŞUBAT 05.02
Galatasaray Lisesi 
İnan Kıraç Salonu

• Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında
katılımcılara söz verilmesi

12
3 saat 38 
dakika

113 23

MART 23.03
Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 31 Aralık 2021 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu
tarafından sunulması ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve
incelemeleri

11
5 saat 15 
dakika

120 41

16.04
Galatasaray Lisesi 

Tevfik Fikret Salonu

• Kurulmuş olan ‘Divan Kurulu Araştırma Komisyonu’ hakkında
bilgilendirme
• 23 – 30 Nisan 2022 tarihli Olağanüstü Seçim Genel Kurul Toplantısı
dolayısıyla, Kulüp Başkan adaylarının arzu ettikleri takdirde Divan
Kuruluna açıklamada bulunması

11
2 saat 34 
dakika

• Divan Yazman Üyesi Sayın Öner Kılıç'ın
istifasıyla boşalan Divan Yazman
Üyeliğine Sayın Ali Tüzmen, yapılan
oylama sonucu getirilmiştir.
• Divan Araştırma Komisyonu Üyeleri
oylanarak göreve başlamışlardır.

203 53

30.04 
(Olağanüstü)

Galatasaray Lisesi 
Tevfik Fikret Salonu

• Seçim Genel Kurulu sürecinde gelişen hukuki durumun
değerlendirilmesi

18
2 saat 45 
dakika

• Konuşma süresi kısıtlama önergesi
kabul edilmiştir.
• Olağanüstü Seçimli Genel Kurul
toplanma önerisi kararı oy birliği ile
kabul edildi.

321 317

MAYIS 25.05
Galatasaray Lisesi 
İnan Kıraç Salonu

• Divan Kurulunun kuruluşu, işlevi ve çalışma esasları konusunda bilgi
sunumu
• 4 – 11 Haziran 2022 tarihli Olağanüstü Seçim Genel Kurul Toplantısı
dolayısıyla, Kulüp Başkan adaylarının arzu ettikleri takdirde Divan
Kuruluna açıklamada bulunması

10
2 saat 26 
dakika

147 63

NİSAN
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*2022 yılı içinde yapılan 12 Divan toplantısının (11 Olağan, 1 Olağanüstü) detaylı gündem ve tutanakları (toplam 444 sayfa) Divan 
Sekreteryasından temin edilebileceği gibi,  www.gsdivan.com adresinde tüm üyelerin bilgisine sunulmaktadır.

TARİH YER ANA GÜNDEM
TEMATİK 

KONUŞMACI

KONUŞMACI 

SAYISI

TOPLAM 

SÜRE
ALINAN KARAR

DİVAN ÜYESİ 

KATILIMI

KULÜP ÜYESİ 

KATILIMI

HAZİRAN 22.06
Galatasaray Lisesi 

Tevfik Fikret Salonu
• Galatasaray Spor Kulübü Başkanı Sn. Dursun Aydın Özbek’in
önümüzdeki dönem çalışmalarıyla ilgili bilgi sunumu

7
1 saat 48 
dakika

113 17

TEMMUZ 27.07
Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Divan İç Tüzüğünün 6’ncı maddesi uyarınca Ağustos ayı toplantısı için
toplanmama konusunun görüşülmesi ve karar alınması
• 30 – 31 Temmuz 2022 tarihlerinde yapılacak olan Olağanüstü bütçe ve
yetki genel kurullarıyla ilgili olarak, Yönetim Kurulu tarafından bilgi
verilmesi

9
3 saat 5 
dakika

2022 Ağustos ayı için toplanmama kararı 
oybirliği ile alındı.

103 17

AĞUSTOS
• Temmuz toplantısında alınan karar gereği Ağustos ayında toplantı
yapılmamıştır

EYLÜL 14.09
Galatasaray Lisesi 
İnan Kıraç Salonu

• Galatasaray Spor Kulübü Başkanı Sn. Dursun Aydın Özbek’in üç aylık
faaliyet dönemiyle ilgili değerlendirmesi ve geleceğe yönelik planların
paylaşılması

3
1 saat 42 
dakika

101 15

EKİM 12.10
Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Haziran 2022 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş 6 aylık konsolide mali
tablolar ile özet yönetsel-sportif faaliyet raporlarının Yönetim Kurulu
tarafından sunulması ve bu raporlarla ilgili Denetim Kurulunun tespit
ve incelemeleri
• Tüzük değişikliği çalışmaları konusunda bilgilendirme

9
3 saat 5 
dakika

80 17

KASIM 12.11
Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Açılamayan Olağanüstü Tüzük Değişiklik Genel Kurul Toplantısının
değerlendirilmesi

8
3 saat 19 
dakika

82 17

ARALIK 17.12
Ali Sami Yen Stadyumu 

Özhan Canaydın 
Konferans Salonu

• Kulüp ve Bağlı ortaklıklarına ait 30 Eylül 2022 tarihi itibarıyla
düzenlenmiş özet mali – yönetsel – sportif raporun Yönetim Kurulu
tarafından sunulması ve bu raporla ilgili Denetim Kurulunun tespit ve
incelemeleri

9
2 saat 44 
dakika

82 31

http://www.gsdivan.com/
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YENİ : Divan Kombine - Divan Otopark

2022-2023 futbol sezonunda 172 Divan Üyemiz Divan Kombinesi, 71 
Divan Üyemiz de Divan Otopark başvurusunda bulunmuştur.

Diğer Faaliyet ve Yeni Girişimler

YENİ :  TÜZÜK TADİL KOMİSYONU

2021/2022 TÜZÜK TADİL KOMİSYONU ÜYELERİ VE 2022 TASARI ÇALIŞMALARINA KATKIDA 
BULUNAN ÜYELER (Sicil Numarasına Göre Listelenmiştir)

YENİ : Divan Heyeti Değişikliği

5 Nisan 2022 tarihinde Divan Yazmanı Öner Kılıç istifa etmiştir, 16 Nisan 
2022 tarihli Divan Toplantısında Divan Yazmanı görevine Ali Tüzmen 
seçilmiştir.

• 2021/2022 Tüzük Tadil Komisyonu Üyeleri
(38. Dönem Kulüp Yönetimi Döneminde Faaliyet Göstermiştir)
Sn. Bünyat BALABAN (6037), Kulüp Divan Kurulu Üyesi
Sn. Prof. Dr. Celal ERKUT (6443), Kulüp Divan Kurulu Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Aykutalp DERKAN (6833), Kulüp Divan Kurulu Başkanı
Sn. Polat BENGİSERP (6884), 38. Dönem Kulüp İkinci Başkanı
Sn. Hüsamettin KAVİ (7182), Kulüp Divan Kurulu Üyesi
Sn. Remzi SANVER (9160), 38. Dönem Kulüp Yönetim Kurulu Üyesi
Sn. Burak ELMAS (9320), 38. Dönem Kulüp Başkanı
Sn. Prof. Dr. Murat DEVELİOĞLU (10478), Galatasaray Lisesi Müdürü – Hukukçu Üye
Sn. Mehmet Selim YAVUZ (13167), Kulüp Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Dr. Öğretim Üyesi M. Polat KALAFATOĞLU (14900), 38. Dönem Kulüp Yönetim Kurulu Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Dr. Rezan EPÖZDEMİR (16158), 38. Dönem Kulüp Yönetim Kurulu Üyesi – Hukukçu Üye  
Sn. Ali UZUN (16409), Kulüp Üyesi – Hukukçu Üye 

• 2022 Tasarı Komisyon Çalışmalarına Katkıda Bulunan Üyeler
(39. Dönem Kulüp Yönetimi Döneminde Faaliyet Göstermektedir)
Sn. Metin ÖZTÜRK (5569), 39. Dönem Kulüp İkinci Başkanı
Sn. Bünyat BALABAN (6037), Kulüp Divan Kurulu Üyesi
Sn. Dursun ÖZBEK (6602), 39. Dönem Kulüp Başkanı
Sn. Aykutalp DERKAN (6833), Kulüp Divan Kurulu Başkanı
Sn. Hüsamettin KAVİ (7182), Kulüp Divan Kurulu Üyesi  

• 2022 Tasarı Komisyon Çalışmalarına Katkıda Bulunan Üyeler
(39. Dönem Kulüp Yönetimi Döneminde Faaliyet Göstermektedir)
Sn. Hayri Gürkan ELİÇİN (7593), Kulüp Divan Kurulu Üyesi
Sn. Eray YAZGAN (10327), 39. Dönem Kulüp Yönetim Kurulu Genel Sekreteri
Sn. Prof. Dr. Murat DEVELİOĞLU (10478), Galatasaray Lisesi Müdürü – Hukukçu Üye
Sn. Can NATAN (10753), 39. Dönem Kulüp Yönetim Kurulu Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Mehmet Selim YAVUZ (13167), Kulüp Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Dr. Öğretim Üyesi M. Polat KALAFATOĞLU (14900), Kulüp Üyesi – Hukukçu Üye
Sn. Ali UZUN (16409), Kulüp Üyesi – Hukukçu Üye 

Önceki tüzük çalışmalarında görev alan değerli tüm üyelerimize teşekkür ederiz. Aramızdan ayrılan merhum büyüklerimizi 
saygıyla anıyoruz. 

15.12.2021 tarihinde Sn. Dr. Rezan EPÖZDEMİR Kulüp Yönetim Kurulu üyeliğinden istifası ile birlikte Tüzük Tadil Tasarısı 
Komisyonundaki görevinden ayrılmıştır. 
15.09.2022 tarihinde sonsuzluğa uğurladığımız değerli üyemiz Sn. Hüsamettin KAVİ’yi saygıyla anıyoruz. 
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Divan Kurulu Başkanlığı Görüş ve Önerileri
Divan Başkanlığı olarak camiamızın bütün 
bileşenlerini, paydaşlarını, sükûnete, sağ 
duyuya ve enerjimizi iç çekişmelere değil, hep 
birlik olup dışa yöneltmemizi tavsiye 
ediyoruz. (29 Ocak)
Saygıdeğer katılımcılar müsaadenizle gündemimize 
geçmeden önce Divan Kurulumuz adına kısa bir açıklamada 
bulunmak istiyoruz. Değerlerimiz slaytını koyabilir miyiz 
acaba? Bu slaytı özellikle seçtik, bugünkü durumumuza da 
çok uygun. Aslında her daim ölümsüz bir slayt. Bir 
Galatasaray efsanesi olan Baba Gündüzü görüyoruz. 
Galatasaray bir his takımıdır. Galatasaray bir halatı hep 
birlikte çekenlerin, hep birlikte üzülüp, hep beraber 
sevinmesini bilenlerin takımıdır. Şimdi aslında dönüp 
kendimize baktığımızda geçtiğimiz bu günlerde acaba biz 
bu halatı herkes bir başka tarafından çekiştirmeyip, aynı 
yönde hep birlikte çekebiliyor muyuz? Divan Başkanlığı 
olarak camiamızın bütün bileşenlerini, paydaşlarını, 
sükûnete, sağ duyuya ve enerjimizi iç çekişmelere değil, 
hep birlik olup dışa yöneltmemizi tavsiye ediyoruz. 
Bizim 10 numaralı tüzüğümüz, yani şu anda yürürlükte olan 
tüzüğümüz, 2010 Kasım tarihinde değişti, yani biz 11 yıldır 
4 ayrı komisyon, henüz bu tüzük değişikliğini 
gerçekleştirememiş durumdayız. Önceki tüzüğümüz, 9 
numaralı tüzüğümüz ise, 1980 ile 2010 arasında 30 yılda 
değiştirebildik. Nice komisyonda, bir sürü değerli 
üyelerimiz, birçoğunu da rahmetle yad etmek lazım, 
rahmetle anmak lazım. Bir sürü değerli hukukçumuz, vefat 
ettiler bu süre içinde. Rahmetli Oğuz İmregün hocamızı, 
rahmetli Kemal Onar büyüğümüzü de bu arada anmış 
olalım, bu komisyonlarda çok değerli katkılarda bulunan

Yani biz acilen bu tüzüğe el süremezsek, korkarım ki, kulübün 
karışık gündeminde, bir 10 yıl daha süremeyebiliriz. Yani 
benim samimi görüşüm bu. Çünkü zamana bırakalım, daha 
sakin zamana bırakalım derken, işte en son Adnan Polat 
başkanımız zamanında değişmiş olan, 2010 sonunda değişmiş 
olan tüzüğü, biz hala değiştiremedik. Ve 4 ayrı taslak üzerinde 
de halaâ müzakerelerimiz sürüyor. 
(A. Aykutalp Derkan)

Galatasaray’ın demokratik değerleri 
çerçevesinde; kürsü dokunulmazlığı esastır.
(5 ŞUBAT)
Biz tüzüğümüzü ve iç yönetmeliğimizi uygulamak zorundayız. 
Çünkü divan toplantısı, kulüp toplantıları, bütün kulüp genel 
kurullarında olduğu gibi kıyasen şöyle uyguluyoruz. Kürsüye 
çıkan konuşmacıya hiçbir süre kısıtlaması uygulamıyoruz. Süre 
kısıtlaması önergesi verildiğinde ancak 5 dakika ile 
sınırlanabiliyor. Fakat bu esnada zaten şurada bakıyorum. İlk 9 
konuşmacı, şu anda bu kısıtlamaya tabi değil. Dolayısıyla şu 
anda bir 5 dakika ile sınırlayalım konuşmaları diye bir önerge 
verilse, bu ancak 10 uncu konuşmacıyı, yani eskilerin konuşma 
süresi baki, kendi inisiyatiflerinde, salonun sabrını 
zorlamayacak şekilde ama ancak 10 uncu konuşmacıdan 
itibaren uygulayabiliyoruz. Bu tüzüğümüzün genel 
kurullarında da çok rastladığımız bir gri alanıdır. Dolayısıyla 50 
kişi baştan zaten yazdırıyor. Bu süre kısıtlaması divan 
toplantılarında, kulüp genel kurullarında da 51 inci, 60 ıncı 
kişiyi etkiliyor, yani pratikte uygulanamıyor. Bununla ilgili de 
ben açıkçası kişilerin inisiyatifine bırakmayı düşünüyorum. 
Zaten başka, öbür kısıtlama hem üye haklarına aykırı olur. 
Hem Galatasaray demokrasisine aykırı olur. 

Bu şekilde benimle ilgili yani bizimle ilgili konuları 
cevaplandırmış olayım. Yine söz alan üyelerin Galatasaray ör 
ve ananelerine uygun ve saygılı davranmaları, başka üyelere 
söz hakkı doğuracak kişisel sataşmalardan kaçınmaları 
esastır. Bu nitelikte sataşmalar olduğu takdirde, ilgili 
konuşmacı hiçbir uyarıya gerek kalmadan yayından 
alınacaktır, disipline dahi sevk edilebilir şeklinde bir yine 
önerisi ve yazısında belirttiği bir şey var. Bu konuda zaten 
mümkün mertebe karşılıklı soru cevaba döndürmemeye 
çalışıyoruz. Bizim zom toplantılarında divan üyelerinin 
katıldığı yani daha kıdemli üyelerin katıldığı toplantılarda bu 
tarz olaylar pek olmadığı için, yani bir direk yayından alma, 
yani sözünü kesme şeklinde bir şeye başvurmuyoruz. 
Kendisine olursa bir uyarmakla, yani önce bir uyarmakla 
yetiniyoruz. Ben şahsen divan toplantılarında da kürsü 
dokunulmazlığı prensibini uygulayıp, disipline sevklere 
geçmişte de çok karşı çıktım. Yani divan kürsüsündeki bir 
konuşmanın özellikle yönetimler tarafından üyelerin 
disipline sevk edilmesine karşı olduğum için bu görüşümü 
muhafaza ediyorum. Yani bizim bunu kendi içimizde tolere 
etmemiz lazım, tabii ki ağır hakaret, küfür ve birtakım 
sataşmalar bunun dışında. Divan şu andaki başkanlık 
heyetinin en eskisi benim, yani 43 yıllık bir, 43 yıllık üye ve 

2012 de divan heyetine katılmış bir sizin içinizden biri olarak, 
ben yazmanlığımda da başkan yardımcılığımda da divan 
başkanlığında da bütün istisnasız bütün başkanlarla, kulübün 
menfaatleri doğrultusunda, hep eşit mesafede herhangi bir 
üye olduğu kategoriden ayrı olarak yani mektepli, mektepsiz, 
sporcu kökenli, hiç şey olmadan, Galatasarayın menfaatleri 
ve tek Galatasaray olduğunun herkesin farklı algıladığı, farklı 
Galatasaraylılar yok. Arkadaşlar yani ben burada kimseye 
etik Galatasaraylılık dersi vermek haddime de değil. Ama o 
baba gündüzün halatı aynı yöne, bir Galatasaray bir his 
takımıdır diye başlayıp, geçen toplantıda gördüğüm 
yansıdaki bir hatırlarsak, farklı yönlere çekiştirdiğimizde, 
ortada senin benim Galatasaray’ım da kalmıyor. Çünkü tek 
Galatasaray var. Ben çok samimiyetle ifade ediyorum. 
İstisnasız bütün başkanlara, eşit mesafede durmaya ve 
divanın danışma kurulu olduğunun istişare kurulu olduğunun 
farkındalığı ile yardımcı olmaya çalıştım. Ha bazı 
başkanlarımız bunu algıladılar, bazıları yeterince belki 
algılayamadılar. Onda da onların değil, belki ben kendimi 
yeterince anlatamamış, ifade edememiş olabilirim. O 
anlamda da bu açıklamayı özür dileyerek ifade etmek 
durumunda kaldım. Teşekkür ederim. (A. Aykutalp Derkan)
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eklendiği için, bunun da uyumlulaştıracak şekilde süratle 
divanın ve yönetimin müşterek kurduğu bir komisyondur. 
Sadece yani şöyle söyleyeyim, kamu idare hukukundaki, 
Türkiye'deki en önemli otoritelerden, otorite olan benim de 
Galatasaray Lisesinden devre arkadaşım olan Prof. Dr. Sayın 
Celal Erkut yer almıştır ve yine sevgili müdürümüz, daha 
önceki komisyonda da birlikte çalıştığımız Galatasaray 
Üniversitesi Medeni Hukuk Anabilim Dalı Başkanı, Murat 
Develioğlu hocamız yer almıştır. Yine burada sevgili Bünyat 
Balaban, hem sosyal tesisler, hem sporcu geçmişi, birçok 
şapkası ile özellikle divan başkanı olarak benim önerdim ve en 
çok en yoğun katkılarda bulunmuştur. Yani ben bu konuda bir 
herhangi bizim bir şöyle söyleyeyim, tamamen Galatasarayın 
bütün bileşenlerini kucaklayıcı, yine belirtiyorum sıfırdan bir 
tüzük yazan değil, mevcut daha önceki genel kurullara 
getirilmemiş, üç taslağın süratle üzerinden geçen bir 
komisyon olmuştur.  (A. Aykutalp Derkan)

2018 yılı üyelik süreci oldukça kötü 
yönetilmiştir... ( 23 MART)
Şimdi bakın, üyelik süreci, oldukça kötü, oldukça kötü 
yönetilmiş bir süreçtir. Bana profesyonel iş hayatıma 
atıldığımda öğretilen şey şuydu. İşi doğru yapmak mı? Doğru 
işi yapmak mı? Şimdi burada şunu açıkça ifade edeyim. 
Galatasaray tüzüğünün bir ruhu vardır. Galatasarayın 
tüzüğünün tarihselliğinin başladığı nokta, Ali Samiyen beyin 
ve kurucu babaların iradesiyle, tüzüğe dercedilmiş giriş 
cümlesidir. Galatasaray lisesi ile bu tüzük hükümlerine göre 
üye kaydedilmiş bulunanların, buradan nereye varmak 
istiyorum. Galatasarayın tarihsel tüzüklerini incelediğimizde, 
ki ben dedektif değilim, ama çok iyi bir araştırmacıyım. Bizim 
tarihsel tüzüklerimizde şöyle yer alıyor. İlk 6 tüzüğe kadar, 
ikinci tüzük. 1930 tarihli. Galatasaray mektebi ve devam etmiş

 olanların referans iki üye ve imzası gerekmez. 1949, 6 ncı 
tüzüğü, Galatasaray mektebine devam etmiş olanlardan, bakın 
mezuniyet de demiyor. Daha sonra 2 yıl okumuş olma şartı 
getirilmiş, tavsiye aranmaz. Daha sonra üyeler arasındaki eşitlik 
ilkesine göre, belli bir tarihte, bu referans imzaları eklenmiş. 
Dolayısıyla, tüzüğün tarihselliği anlamında bu süreç iyi 
yönetilmemiştir ve çok yanlış yönetilmiştir ve söz konusu kişiler 
sosyal medyada linçe uğramışlardır. O 139 kişiden 
bahsediyorum. 
Cumartesi günü çok kritik bir genel kurulumuz var. Bu genel 
kurulda özellikle kıdemli, minimum 25 yıl kıdemli divan 
üyelerimizden hassaten ricamız, Galatasarayın asaletine, 
zerafetine ve bütünlüğüne zarar getirmeyecek şekilde o 
salonda suküneti sağlamak, eleştiriye, tahammüllü olmak ve 
sonuçta kazananın Galatasaray olması şeklinde o salondan kol 
kola çıkmak şeklinde olmalıdır. (A. Aykutalp Derkan)

Galatasaray camiasının bütün paydaşlarının 
birlikteliğini ve gücünü, hem kendi camiamız 
içinde, hem dışa karşı göstermek zorundayız. 
(16 NİSAN)
Değerlerimizi alabilir miyiz acaba, slayt olarak? Dilimize 
pelesenk olmuş, hep bildiğiniz bir, evet burada Baba Gündüz ve 
Kral Metin Oktayı görüyoruz. Diğer slaytta ise, Galatasaray bir 
halatı hep birlikte çekenlerin diye devam eden meşhur 
anektod. Saygıdeğer hazirun, sevgili Galatasaraylılar, biz 
tarihini bilemiyorum ama uzunca bir süredir, o halatı hep 
birlikte çekmeyi değil, bir yerlere ayrı ayrı yönlere çekiştirmeye 
başladık ve halat yorgun ve halat bitkin ve halat kopmak üzere. 
Haddim değil, ama bunları söylemek zorunda hissediyorum. 
Bizim bir an önce aklımıza başımıza devşirip, Galatasaray 
camiasının bütün paydaşlarının birlikteliğini ve gücüne, hem 
kendi camiamız içinde, hem dışa karşı göstermek zorundayız. 

Galatasaray divan başkanlığı heyeti adına bunları söylemek 
zorunda hissediyorum ve bundan da hicap duyuyorum. 
Normalde bunun aksi düşünülmemesi lazım. Ancak 
önümüzde bir fırsat var. Genel kurula değinmeyeceğim, 
yeterince konuşuldu. Uzunca, yorucu bir genel kurul. Ama 
sonucunda, genel kurulda bir irade ortaya kondu ve 
saygıdeğer Yönetim Kurulumuz ve Başkanımız 30 Nisan 
tarihli bir Olağanüstü Seçimli Genel Kurul ilan etti. Şimdi bu 
seçim aslında bizim için bir fırsat. Malumunuz seçimler 
Galatasaray camiasında bir şenliktir. Bu süreci bütün 
paydaşlarımızla birlikte, hep birlikte sükunet içinde ve 
rekabet içinde götürüp, 30 Nisan tarihinde yeni bir yönetim 
dönemi başlatacağız. Ancak biz bu kafayı değiştirmezsek ve 
seçilen yönetimlere herhangi bir yönetimi kastetmiyorum. 
Yani 2011, 2010 yılında yaptığımız tüzük değişikliğinden 
sonraki gelen bütün yönetimler iyi kötü bu şeye maruz 
kaldılar. Sürelerini tamamlamadılar, tamamlayamadılar. 
Artık önümüze bakalım ve Galatasaray camiasının büyük 
gücünü birlik, beraberlik halinde, tek yumruk, tek vücut 
olarak yansıtalım diyorum. 
Dolayısıyla seçimler burada belirtildiği gibi ilk toplantı 23-30 
Nisan tarihlerinde ikinci toplantı günü olan 30 Nisan 
tarihinde Cumartesi günü yine Tevfik Fikret salonunda ve 
okul dersliklerinde yapılacaktır.Bununla ilgili hukuki süreçle 
ilgili sorular yöneltilirse, cevaplamaya hazırız ama, ancak bu 
konuda şunu belirtmek isterim. 
Saygıdeğer Yönetim Kurulumuz ve sevgili Başkanımız Burak 
Elmas bu süreçte divan başkanlığı olarak bizden şunu rica 
etti. Biz sonuçta seçime girmeyeceğimiz için camiamızın 
bütün bileşenlerini bir masa etrafında toplayalım ve bu 
hukuki süreci birlikte yürütelim ve biz de bu doğrultuda 
divan başkanlığı olarak biz, saygıdeğer iki başkan adayımız 
ve değerli hukuk müşavirleri ve yine günü birlik, yıllık genel 
kurul toplantısını yöneten Sayın Metin Sinan Aslan ve 

(5 ŞUBAT)
(Bir üyemiz) Bu tüzük konusunda sporcuların, sporcu üyelerin 
önündeki engellerden bahsetti ama burada farklı bir konuya 
girdi. Diğer grup dediğiniz, mektepli kontenjanı, A grubunda, 
bu konu anayasanın, anayasalarımızda eskiden olan bir 
madde vardır ya hep, değiştirilemez, değiştirilmesi teklif bile 
edilemez maddelerinden biri ile aynı statüdedir. Sadece 
hatırlatmada, bir polemik veya tartışma açmak istemiyorum. 
Sadece kulüp tüzüğümüzün birinci maddesini okumak 
istiyorum.
Üyelik maddeleri olan 7 nci ve 8 inci maddelere gelmeden, 
Galatasarayın kurucu babaları ve kurucu iradesi şu maddeyi 
koymuş. Madde 1, Galatasaray lisesi öğrencileri ile bu tüzük 
hükümlerine göre kaydedilmiş bulunanların, sportif 
gelişmelerini sağlamak vesaire, İstanbul Beyoğlu, Hasnun 
Galip sokak, 9/11 adresinde Galatasaray Spor Kulübü adında 
bir dernek kurulmuştur. Şimdi dolayısıyla daha üyelik 
maddeleri olan 7 nci, 8 inci maddelere geçmiyoruz. Daha 
kulübün bu kulüp, bu tüzüğe göre başvurmuş ve kaydedilmiş 
bütün üyeler, parprensip bu maddeyi kabul etmiştir. Yani 
burada farklı noktalara gider, farklı ayrışmalara gider. Ben 
divan kurulu toplantılarında buna asla ve kat’a müsaade 
etmem. Yani bu konu tartışılamaz. Çok net.
(A. Aykutalp Derkan)

(5 ŞUBAT)
Bu 12 kişilik ekibin (tüzük komisyonu) kompozisyonu 
konusunda sadece şunu söyleyebilirim. Bizim bu bir sıfırdan 
yeni bir tüzük yazımı komisyonu değildir. Mevcut daha önceki 
3 taslağı sürekli revize edip, günün şartlarına uygun, 
uyarlayarak ve kulübün ihtiyaçlarına uyarlayarak ve yeni mali 
yıl uyumlulaştırma, çünkü dernekler yönetmeliğine bu 
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salonunda yaptılar. Biz daha sonra ayrıldık. Ayrılmadan önce, 
kulüp hukuk departmanımızın hazırlamış olduğu gizlilik beyanını 
imzaladılar ve daha sonra biz salondan ayrıldık. Kendileri, kendi 
çalışma programları için toplantıya devam ettiler. Ben şimdiden 
hayırlı, uğurlu olmasını diliyorum. Bununla ilgili programlarını, 
kendileri takip edecekler. Bizim divan heyeti olarak görevimiz 
burada onlara bir anlamda kolaylaştırıcı, yani facilitater olarak 
katkıda bulunmak. Kulübün, kulüpten bize aktarılacak, kulüp 
birimlerinden aktarılacak bilgi ve belgeleri onlara ulaştırmak 

olacak. (A. Aykutalp Derkan)

Başlamış olan seçim sürecimiz, iç ve dış 
baskılarla kesintiye uğramıştır. 
(30 NİSAN)
Değerli Galatasaraylılar, başlamış olan seçim sürecimiz iç ve dış 
baskılarla, açık olarak ifade etmek lazım, karnımızdan 
konuşmaya hiç gerek yok, kesintiye uğradı. Bugün burada 
normalde Galatasaray’ımızın önünü açacak, yönetimde 
tazelenme sağlayacak, bir seçim sürecini, seçimi icra edecektik. 
Ancak bu olmayınca, dün akşam saatlerinde son itiraz yolları da 
tükenince, bu Olağanüstü Divan Toplantısını koymak 
mecburiyetinde kaldık. Ki süreci değerlendirelim hep birlikte, 
saygıdeğer Divan ve Kulüp üyelerimizle bir ortak aklı harekete 
geçirelim.
Ben çok fazla konuşmak istemiyorum ama Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kurucu felsefesinde yer almış büyüklerimiz, 
Cumhuriyetin kurucu kadrolarının fikri temelini oluşturmuş, 
büyük Galatasaray camiasının temsilcilerinin, yeni kuşak 
temsilcileri olarak burada Galatasaray’ın, büyük Galatasaray 
camiasının birlik, beraberlik ve gücünü, hem içe, hem dışa 
göstermek durumundayız. Bu konu çok nettir. Biz Divan 
Başkanlık heyeti olarak bu konuda son derece içimiz, vicdanımız 
rahat. Bu süreçte seçimin yapılabilmesi için camiamızdaki gerek

kulüp profesyonelleri, gerek camiamızın bütün hukukçularıyla 
çok büyük bir hukuki mücadele verdik. Burada bunun şahitleri 
var. Bizzat bu sürece katılan insanlar var. Çok değerli iki Başkan 
adayımız var. Seçim iptal edilmiş olsa da bunu, bu insanların ve 

Kulüp çalışanlarının hakkını teslim etmek durumundayız.

 (A. Aykutalp Derkan)

Divan Kurulumuz herhangi bir izne tabi 
olmaksızın ve kendi iradesiyle bu olağanüstü 
toplantıyı icra etmektedir. (30 NİSAN)
Galatasaray’ın en yüksek danışma kurulu olan Divan Kurulu, 
bağımsız seçilen, otonom, özerk, kendi kararlarını kendi veren 
ve Galatasaray’ın senatosu niteliğinde bir kuruldur. Dolayısıyla 
herhangi bir izne ve kendi iradesiyle bu olağanüstü toplantıyı 
icra etmekteyiz. Dolayısıyla saygıdeğer yönetimimizin de 
mutlaka katılmama konusunda belli gerekçeleri vardır. Ama 
ben onlara, onların yerinde olsam, bu toplantıya katılıp, 
Galatasaray camiasını, Divan üyelerimizi, Kulüp üyelerimizi ve 
büyük Galatasaray camiasını rahatlatmalarını beklerdim. Bu 
tabii benim fikrim.  (A. Aykutalp Derkan)

ekibinden değerli başkan yardımcıları bir masa etrafında ve 
bu hukuki sürece gerektiğinde müdahil olmak üzere, çok 
değerli kulüp baş hukuk müşavirimiz Avukat Dr. Sayın Petek 
Aslan’ın ve onun ekibinin katılımıyla, ciddi bir hukuki süreç 
yürütüyoruz. Bizim için kıvanç verici olan camiamızdaki çok 
değerli hukukçuların ne denli etkin bir bu konuya ağırlık 
koymasıdır. Bu konuda da kulüp birimlerinin bu konuya 
katkısını sağlayan, saygıdeğer başkanımız Burak Elmas’a ben 
teşekkürü borç bilirim. Malumunuz tüzüğümüzün 99 uncu 
maddesi divan kurulunun görevlerini düzenlemektedir. İlgili 
maddeyi aynen okumak istiyorum. 
Divan Kurulu kulübün en yüksek danışma kuruludur 
dendikten sonra, 99/2, Yönetim Kurulunun her türlü etkinlik 
ve tasarruflarını izlemek, Yönetim Kurulundan bilgi istemek, 
gerek gördüğünde inceleme yapmak, gerekirse bu 
incelemelerin sonuçlarını görüşleriyle birlikte Yönetim 
Kuruluna bildirmek.
Ve yine divan iç yönetmeliğinde de divan kurulu 
çalışmaları,divan başkanlık heyeti çalışmaları için 
komisyonlar kurabilir denmektedir. Ben şimdi çok değerli 
isimlerini belirlediğimiz araştırma komisyonu üyelerini size 
bildirmek istiyorum. Sayın Mustafa Ekeman, 5066 sicil 
numaralı Divan Kurulu üyemiz. 50 nci yıl beratını almaya, 2 
yıl önce hak kazandı ama pandemi nedeniyle o törenler 
malumunuz yapılamadı. Sayın Ayhan Özmızrak, 6889 sicil 
numaralı divan kurulu üyemiz. Yine Divan Kurulu 
üyelerimizden Prof. Dr. Ufuk Bakkal, İstanbul üniversitesi, 
İktisat Maliye Anabilim dalı öğretim üyesi. Hukukçu üyemiz, 
Avukat Mehmet dedeoğlu, 8993 sicil numaralı divan kurulu 
üyemiz. Bir bankacılık, finans ve denetim, teftiş kurulu 
kökenli bir kulüp üyemiz var. Sayın Hakan Eken, 12418 sicil 
numaralı kulüp üyemiz. Bu 5 kişilik heyet, bu sabah divan 
başkanı olarak benim ve başkan yardımcılarımızın katılımıyla 
ilk toplantımızı, yan taraftaki Abdurrahman Şeref efendi 

Galatasaray ağır taştır. Galatasaraylıların 
total zekasını hafife alanlar, tarihin 
çöplüğüne gömüleceklerdir. (30 NİSAN)
Mahkemelerde, 15 dakika, yarım saat içinde verilen hukuki 
mütalaalarla, dilekçelerle, karşı dilekçelerle ve bu süreçte 
Galatasaray’ın çok değerli entelektüel sermayesini gördük. 
Buna inanın, bu süreçte ben Divan Başkanı olarak gurur 
duydum, bizim en büyük zenginliğimiz gayrimenkullerimiz 
değil. Bizim en büyük sermayemiz, her alanda en yetkin, 
hukukçular, iktisatçılar, diplomatlar, sayamadığım birçok 
meslek grubundan, doktorlar, cerrahlar, pozitif ayrımcılık 
yapalım, sevgili Divan heyetimizde, kıdemli Başkan 
yardımcımıza, mühendisler, bu süreçte hakikaten 
Galatasaray’ın büyük gücünü görüyorsunuz. Ben sadece 
şunu söylemek istiyorum. Galatasaray ağır taştır. Kimse 
Galatasaraylıların total zekâsı ile alay etmesin, total 
zekâsını hafife almasın, bunu hafife alanlar, tarihin 

çöplüğünde gömüleceklerdir.  (A. Aykutalp Derkan)
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yerlerini muhafaza edebilecekler. Ondan sonra yeni tahsisler 
için yeterli sayıda yerimiz var. Bununla ilgili Yönetim Kurulu 
kararı alındıktan sonra, biz de Divan Başkanlık Heyeti olarak bu 
kombineler ve otopark kartları için gerekli duyuruları 
yapacağız. Yerlerimiz bloke olduğu için bugün itibariyle 
başlamış genel satıştan bir etkilenmemiz söz konusu değil. O 
yerler bloke, daha önce orada yerini muhafaza edecek 
arkadaşlar merak etmesin, o yerlerin herhangi bir şekilde genel 
satışa açılması söz konusu değil. Bu konuda gerekli 
bilgilendirmeyi yapacağız. Yalnız şunu belirtmekte yarar var. 
Biliyorsunuz belli bir indirim yüzdesi var. En son %50 indirimle 
yararlanıyorduk. Ancak bu diğer kalan %50’yi yani sizlerin 
ödediği %50’lik bölüm dışında geri kalan %50’yi, kulübümüzün 
dernek kısmı, Sportif A.Ş.’ye ödüyor. Yani böyle bir o koltuğun 
tamamen %50 indirimli bir, imtiyazlı bir koltuktur doğru, sizden 
%50’lik bir pay alınıyor ama geri kalanını dediğim gibi, arada bir 
mahsuplaşma var. Dolayısıyla özellikle Divan üyelerimizin 
kendilerinin kullanmasında büyük yarar var. Zaten onun için de 
geçmişteki uygulama, 7 maç. Sezonda 7 maç bir devir 
uygulaması söz konusu. (A. Aykutalp Derkan) 

Yüksek Murakabe Heyetinden, yıllar içinde 
günümüz Divan Kuruluna evrilen bir yapı söz 
konusu... (25 MAYIS)
Malumunuz, kulübümüzün en yüksek danışma kurulu olan 
Divan Kurulu, tüzüğümüz gereği, kulübün etkinliklerini, 
gelişmesini ve geleceğini ilgilendiren konuların mevzuat, tüzük 
hükümleri ve bütçe esaslarına uygunluğunu Genel Kurul adına 
izlemekle görevlidir. Yönetim Kurulunun tüm etkinliklerinin ve 
tasarruflarının takibi, görüşülmesi, tartışılması için, gerekli 
platform Divan Kuruludur. Divan Kurulu, bağımsız, seçim ve 
değerlendirmelerde tarafsız, yönetim olarak özerk bir kuruldur. 
Bu özellikleri dolayısıyla da Genel Kurul adına iç denetim 
hizmetlerini üstlenmektedir. Malumunuz 1936 yılında 4’üncü 
tüzüğümüzle kurulan Yüksek Murakabe Heyetinden, yıllar içinde 
günümüz Divan Kuruluna evrilen bir yapı söz konusu. Bu sene 
Nisan ayı itibariyle Divan Kurulunun 86’ncı yılını kutlamış 
bulunuyoruz. İdrak etmiş bulunuyoruz.
Bütün bu dokümantasyon, Galatasaray Spor Kulübü Divan 
Kurulu internet sitesinde mevcuttur. Bununla ilgili olarak ben 
kabaca özetlemeye çalışacağım. 1936’da ateş-güneş bölünmesi 
dolayısıyla, kurulması elzem olan bir yapı söz konusu, bir üst akıl 
olarak kuruluyor, bir senato mahiyetinde ve kurulan Yüksek 
Murakabe Heyetinin yapısı şöyle; umumi heyet, yani şu andaki 
Genel Kurul, 4 yılda bir Yüksek Murakabe Heyetini seçiyor. Bu 
yılda iki kez olağan olarak, Mart ve Eylül aylarında toplanıyor. 
Seçiciler kurulu olarak adlandırabileceğimiz bu yapı, 62 kişiyi 
seçiyor. Buna Yönetim Kurulu üyeleri, Başkaptanlar ve şube 
kaptanları da ilave edildikten sonra, 80 kişilik bir yapı seçiliyor. 
Seçilmiş oluyor. Bu yapı iki senede bir İdare Heyeti adı altında 
Yönetim Kurulunu seçiyor. O zamanki dernek ve cemiyetler 
kanunu buna elverişli. Daha sonra bu yapı yıllariçinde Haysiyet 
Divanına evriliyor. 1949’da yürürlüğe giren 6 numaralı 
tüzüğümüzle ve kıdem yılı 15 yıla, 15 yıl olarak öngörülüyor. 
Yine 1954’te 7 numaralı tüzüğümüzle görev süresi 2 yıla 

seçtik. O süresini tamamlamadı, 3 yıllık süresini. O dönem 3 yıla 
çıktı. Orada dernekler masası bir görüş verdi. Elimizde yazılı bir 
görüş var. Biz tamamlama seçimini, yeni tüzüğümüzde ortadan 
kaldırdığımız için, gelen herhangi bir yönetim 3 yıl kalabilir. 
Ancak yönetimlerimiz, tüzükte olmamasına rağmen, o 
tamamlama maddesini sanki varmış gibi uygulamaya koyup, 2 
yıl olarak şey yaptılar. Bu yönetimlerde yani aksi görüşü olan 
varsa tabii burada söylesin. Başkan adaylarımızdan, saygıdeğer 
Başkan adaylarımızdan, saygıdeğer başkan adaylarımızdan, yani 
biz seçim takvimini normalleştirmek anlamında 2 yıl olarak 
yapacağız. Aksi takdirde dernekler kanununun amir bir hükmü 
vardır, medeni kanunda. Üst üste iki olağan toplantı yapamayan 
dernek kapanır. Kapanma noktasına gelir. Dolayısıyla bizim 
normalleştirme anlamında seçim takvimini saygıdeğer başkan 
adaylarımız 2 yılı telaffuz edecektir diye düşünmekteyim.

Divan kombine ve otopark uygulaması 
hakkında… ( 22 HAZİRAN)
Divan üyelerinin gerek Divan hesabımıza attıkları, gerek sözlü 
olarak ilettikleri bir konu var. Divan kombineleri ve otopark 
kartları. Malumunuz en son 2019-2020 döneminde pandemi 
öncesi 2020’de biliyorsunuz başladı, orada bizim en son 212 
üyemiz, Divan üyemiz doğu 114, yani metro ve otoban 
tarafındaki ve Galatasaray Store’un karşısından girilen, doğu 
114 blokta bizim 450 kişilik Yönetim Kurulumuzun, Divan üyeleri 
için tahsis etmiş olduğu bir tribün var. Oradan yine öncelikli 
olarak daha önce o tribünde yer almış olan değerli üyelerimiz, 
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Süresini tamamlayamayan Kulüp 
Yönetimleri hakkında… (12 EKİM)
Bizim tüzük değişikliği yaptığımız 2010 yılı ile 2024 yılı, yani bu 
yönetimin görev süresinin biteceği 25 Mayıs 2024 tarihi 
arasında bir 14 yıl 2 ay bir süre var. Bu 170 ayda da biz 9 seçim 
aralığı olduğuna göre, ortalama yönetim ömrünün 19 ay 
olduğunu görüyoruz. Yani yaklaşık 1,5 yıldan biraz fazla. Çok 
birden, birçok Başkanlık dönemi, birçok değişik yönetim tarzı 
olan Başkanlarımız var. Burada iki yıl konusunda üyelerimiz 
bunun ben bir fikir beyan etmeyeceğim. Yani komisyon üyesi 
olarak bir fikrim var ama bir yönlendirme yapmak saygıdeğer 
haziruna saygısızlık olur ama bu 19 aylık bir süreyi, bilmiyorum 
belki düşünmek gerekir. İkincisi, tabii ki olağanüstü toplantının 
genel kurulun karakteri gereği, gündemdeki maddeler dışında 
bir şey olamaz. (A. Aykutalp Derkan)

Stadyumlarda toptancı yaklaşımla 
verilen cezalar kabul edilemez. (12 EKİM)
İkinci konu aslında çok önemli. Yani Divanın bir noktada 
itibarıyla da alakalı. Malumunuz Konyaspor maçından 
sonra, futbol disiplin talimatının 52/3’üncü maddesi, bir 
saha olaylarını tarifliyor. Yaklaşık 600 kişilik iki parçalı bir 
tribün söz konusu, doğu 114, arada merdivenle ayrılan ve 
orada birtakım yabancı cisimler, Divan Üyeleri tarafından 
değil ama yine o iki parçalı tribün yaklaşık 171 Divan 
Üyemiz orada maçları seyrediyor. Bize hatırlarsanız bu 
passolig yönetmeliği ve uygulaması, elektronik bilet 
yönetmeliği çıktığında ne denmişti. Biz binlerce kamera ile 
suçluyu, suçsuzdan ayırıp o kameralarla bu insanları 
yakalayacağız ve gerçekten kabahatli olanı 
cezalandıracağız. Fakat sadece bizim stadımızda değil, bir 
toptancı yaklaşımla, ama bu yönetimimizle alakası yok 
yani, federasyon temsilci ve gözlemcileri ile alakalı. 
Toptancı bir yaklaşımla, federasyon disiplin kurulu o 
blokları komple kapatmak yoluna gidiyor. Bu da bir Divan 
Üyesi olarak ve bir futbol sever olarak da benim vicdanımı 
yaralıyor. Bunu da söylemek benim boynumun borcu.  
(A. Aykutalp Derkan)

Bu konuda özellikle yine Kulüpteki sürekliliği 
hatırlatmak Stadımızın ciddi bir ulaşım ve 
tahliye sorunu bulunmaktadır... ( 14 EYLÜL)
Benim dile getirmek istediğim bir diğer konu, aslında her sene 
bizim stadımızın büyük maçlarda bir tahliye problemi, yani 
stadın dolma ve tahliye problemi vardı. Sayın Başkanımızın da 
bahsettiği gibi, bu sene daha ilk maçtan, Giresun maçıyla 
birlikte ve geçtiğimiz iki maç oynadık. Bu Cuma günü de 
3’üncüsünü oynayacağız. Ciddi anlamda bir stadımızın bir 
ulaşım problemi ortaya çıktı. Yönetim Kurulumuz bu konuda 
ilgilendiğini biliyorum çünkü dron çekimleri ve gerekli 
mercilerle, çünkü sonuçta devlet karayollarının şeyinde bizim 
bir etkimiz yok. Ama bu konu hem valiliği, birçok devlet ve 
belediye birimini ilgilendiriyor. Bu konuda birtakım çalışmalar 
yapıldığını biliyorum. Fakat büyük Galatasaray taraftarının 
stada ulaşımı, hem stadın dolması, hem kısa bir sürede 
boşalması anlamında buna ilişkin bir duyarlılığı ben dile 
getirmek istedim. Yönetim Kurulumuzun bu konuda gerekli 
faaliyetleri de başlattığını biliyorum. Ama biraz zaman alabilir 
tabii. Ama bu konu çok önemli. Çünkü o stat konforunu 
sağlayamazsak, cebinde kombinesi olan birçok üyemiz, stada 
gelmekten imtina edebilecektir. (A. Aykutalp Derkan)

Divan Araştırma Komisyonu çalışmaları 
hakkında… (  27 TEMMUZ)
Gündeme geçmeden önce, özellikle bizim belki merak eden 
arkadaşlar vardır, sosyal medyada yazılık, çiziliyor. Bu 
menajer komisyonları konusunda, bir önceki yönetim, Sayın 
Burak Elmas yönetimi zamanında bizim, divanda kurarak 
sizlere onaylattığımız bir divan araştırma komisyonu vardı. 
İhtiyaca binaen bu ekibi 5 kişilik ekibi, 1 üye ile takviye 
ediyoruz. Bu 6 üyeden, 5+1=6 üyeden oluşan 
komisyonumuz. Kulüp hukuk departmanının vermiş olduğu 
bir gizlilik anlaşmasını imzalayarak ve otonom olarak, yani 
biz Divan Heyeti olarak, biz de onların çalışmalarına 
katılmıyoruz, sadece lojistik destek veriyoruz. Evraklar 
sadece divan ofisinde, iki üyenin, iki komisyon üyesinin 
katılımıyla yapılabiliyor. Yaz dönemi girdiği için bir de araya 
seçimler girdiği için ve yönetim değişikliği olduğu için, biraz 
daha ağır tempoda gitti ama, Ağustostan itibaren bu 
çalışmalar hızlanacaktır. (A. Aykutalp Derkan)
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o konuda duyarlılık, farkındalık yarattığı için Sayın Reha
Bilgeye özellikle teşekkür etmek isterim. (A. Aykutalp Derkan)

Cumhuriyetin yüzü Galatasaray temalı 
bu organizasyon için emeği geçen 
herkese ve özellikle tüm taraftarlarımıza 
ve taraftar grubumuza teşekkürü borç 
biliriz. (12 KASIM)
Saygıdeğer Yönetim Kurulumuzun organizasyonu ve 
liderliğinde 22 Ekim Cumartesi günü camiamızın bütün 
bileşenleriyle Yönetim Kurulumuz, Divan Kurulumuz, 
formamızı terleten sporcularımız ve kulüp çalışanlarımızla 
birlikte bir Anıtkabir ziyaretinde bulunduk. Oldukça coşkulu 
bir katılım oldu. Saygı ile Cumhuriyetimizin 99’uncu yılında 
Cumhuriyetin 100’ü Galatasaray olarak büyük bir katılım 
sağlandı. Yine 29 Ekim Cumartesi Cumhuriyetin 99’uncu 
yılında artık 100’üncü yıl organizasyonlarımız bir anlamda 
başlamış oldu. 5 Kasım Cumartesi Beşiktaş derbi maçından 
önce, stadımızdaki koreografi muhteşemdi. Cumhuriyetin 
yüzü Galatasaray temalı bu organizasyon için emeği geçen 
herkese ve özellikle tüm taraftarlarımıza ve taraftar 
grubumuza teşekkürü borç biliriz.Bu hafta içinde Atamızın 
ebediyete intikal edişinin yıldönümünde, 10 Kasım 
Perşembe günü stadyumda yine bir anma töreni 
gerçekleştirildi. Bu vesile ile saygı, rahmet ve özlemle 
atamızı anıyoruz. Kendisini anıyor ve arıyoruz. İlkeleri bize 
ışık tutmaktadır.  (A. Aykutalp Derkan)

Stadımızın çatı üstü Güneş Enerjisi Santrali 
(GES) hakkında… ( 17 ARALIK)
Kulübümüzdeki kurumsallık ve süreklilik prensibi esasına 
göre, bu projeyi (çatı üstü güneş enerjisi santrali) başlatan 
merhum Başkanımız Sayın Mustafa Cengiz’e, eski enerji 
piyasası düzenleme kurulu Başkanlığı yapmış olan, kurucu 
Başkanlığı yapmış olan o dönemin Başkan Yardımcısı Sayın 
Yusuf Günay’a ve bu projeyi kulüp adına yürüten stat işletme 
direktörümüz Sayın Ali Çelikkıran’a biz Divan heyeti olarak 
teşekkürü borç biliriz. Çok önemli katkıları oldu.  
(A. Aykutalp Derkan)

Galatasaray Spor Kulübü, bir spor kulübünden 
öte, bir sosyal organizmadır… (17 ARALIK)
Kulübümüz daha öneki konuşmacılar da belirtti. Bir değerler 
manzumesidir. Sadece bir spor kulübü değildir. Bir spor 
kulübünden de öte bir sosyal organizmadır, o yüzden değerli 
büyüklerimizi, kurucularımızı layıkıyla anmamızda, bazen 
unutmak değil de, bazen yoğun gündemde atlanabiliyorsa da 



Divan Kurulu İstatistikleri

Üye İstatistikleri

DİVAN ÜYELERİ BİLGİ DÖKÜMÜ (31 ARALIK 2022)

1.DİVAN ÜYE SAYISI: 4721
2.AKTİF DİVAN ÜYE SAYISI: 2947
3. KAYDI KAPALI DİVAN ÜYE SAYISI: 401
4. VEFAT EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 1353
5. İSTİFA EDEN DİVAN ÜYE SAYISI: 19
6. İHRAÇ EDİLEN DİVAN ÜYE SAYISI: 1

Aktif Divan Üyesi : 2947 / Aktif Üye Toplamı : 10741

27%

73%

Divan Kurulu İstatistikleri
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Yaş Ortalaması 66’dır.

Aktif Üye : 2947 / Kaydı Kapalı Üye : 401

22 23

DivanKuruluİstatistikleri DivanKuruluİstatistikleri

Tüm Kulüp üyeleri arasındaki oran ise; aktif üye %78, 

kaydı kapalı üye %22’dır.

Kadın Üye: 490/ Erkek Üye : 2457

17%

83%

Divan Cinsiyet Dağılımı

Kadın Erkek



Aylık Toplantılarda Katkı Veren Üyelerin Konuşma Süreleri
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1 M.HAYRETTİN KOZAK 17 39 33 14 18 29 33 183

2 İBRAHİM GÖKNAR 9 16 14 21 4 5 17 86

3 M. TANER AŞKIN 26 14 13 12 65

4 AYHAN ÖZMIZRAK 10 12 4 14 23 63

5 AYHAN YEĞİNSU 7 14 29 7 57

6 MEHMET BİLEN 14 14 5 6 15 54

7 EŞREF HAMAMCIOĞLU 4 39 8 51

8 ERTAY ÖRMEN 15 16 13 44

9 MEHMET HELVACI 3 9 22 34

10 MERİH TÜZÜN 9 11 13 33

11 ÖMER SAİM OĞUZ 7 8 3 15 33

12 HAYRİ GÜRKAN ELİÇİN 21 9 30

13 AHMET ÖZDOĞAN 20 7 27

14 METİN ÖZTÜRK 5 1 16 4 26

15 TURCAN BOLAYIR 5 7 9 21

16 SAMİ ÇÖLGEÇEN 3 10 1 7 21

17 M.BÜNYAT BALABAN 20 20

18 AHMET ŞENKAL 9 10 19

19 ALİ DEMİR 7 4 4 15

20 İBRAHİM SERDAR EDER 15 15

21 REŞİT ÖMER KÜKNER 11 3 14

22 KERİM SUCU 6 6 12

23 ÖMER TÜMAY 8 3 11

24 SERHAT ÖZALEMDAR 4 6 10

25 NEDRET YAYLA 10 10

26 REHA BİLGE 10 10

27 ABDURRAHİM ALBAYRAK 9 9

28 HAYRETTİN ÇAYCI 9 9

29 FARUK GÜRBÜZER 4 1 4 9

30 MEHMET KAMİL ERİŞEN 2 6 8
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31 OKAN BÖKE 8 8

32 HALİT NARİN 8 8

33 IŞIN ÇELEBİ 8 8

34 ERDAL GÜNSEL 8 8

35 TEOMAN CEM KADIOĞLU 3 5 8

36 AHMET KALAFATOĞLU 2 5 7

37 OKAN ONARAN 2 5 7

38 MEHMET TEOMAN ALEMDAR 7 7

39 SELİM AKEL 7 7

40 M.SEROL ACARKAN 7 7

41 GÜLDENER SONUMUT 7 7

42 EMİR KIVIRCIK 6 6

43 FETHİ DEMİRCAN 6 6

44 DENİZ GÜN ENÖN 5 5

45 MESUT ÇİÇEKER 4 4

46 ÖMER AKAD 4 4

47 JALE KARAVELİ 4 4

48 ERHAN İŞÖZEN 3 3

49 VOLKAN KARSAN 3 3

50 ASENA YILMAZKAYA DİNÇBAYLI 3 3

51 RIZA TEVFİK MOROVA 3 3

52 MURAT GÖNENÇ 1 2 3

53 ŞAHİN KASAL 2 2

54 ORAL YILMAZ 2 2

55 SONAY KALE 2 2

56 SALİH ÖZÇAKIR 2 2

57 DOĞU ÖZGÜR 2 2

58 ABDULLAH TİRALİ 2 2

59 AKIN KETENCİ 1 1

60 TAHSİN ÖZDEMİR 1 1

TOPLAM SÜRE 134 135 194 100 114 68 51 92 9 69 104 69 1139
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A. Aykutalp Derkan
Başkan

İbrahim Ziyal 
Başkan Yardımcısı

Sonay Kale  
Başkan Yardımcısı

SONSÖZ

Saygıdeğer Divan Kurulu Üyelerimiz, Sevgili Galatasaraylılar;

Divan Kurulumuz, 1936 yılında kurulmuş olan Yüksek Murakabe Heyetinin ilkeleri ve devamı doğrultusunda, kronolojik 
gelişimi sonucu 3000 üye sayısına yaklaşmakta ve Galatasaray Yönetimleri ve Kurumlarının en önemli danışma kurulu 
olarak görevini sürdürmektedir. 

Üyelerimizin Divan Kurulumuza yüksek oranla katılımları, sadece katkı, yeni fikirler ve yapıcı eleştirilerin zenginliğini 
beraberinde getirmesi açısından değil, Galatasaray Camiamızın gücünü temsil etmesi açısından da son derece ehemmiyet 
taşımaktadır. Bu sebeplerden dolayı, Divan Yönetimi olarak, her yeni toplantımızda daha fazla üye katılımımız olduğunu 
anons edebilmek en büyük arzumuzdur.

Cumhuriyet değerlerinin laik ve demokrat temsilcileri olarak, Galatasaraylıların, Ali Sami Yen ve arkadaşlarının çizdiği 
‘fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür’ çizgi doğrultusunda, ebediyen, her bileşeni ile, Camiamızı temsil etmeye devam 
edecekleri şüphesizdir. Divan Kurulumuz ve Yönetimleri bu durumun en hassas takipçisi olacaktır.

Saygılarımızla,

Zeynep Nilüfer Sanvar 
Yazman

Ali Tüzmen 
Yazman
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